



Punkter från protokoll vid styrelsemöte 2016-02-27

Telefon möte med 8 deltagare

- Samtliga i styrelsen ska hjälpa Johanna på förbundet att samla material till tidningen Klöverbladet. Annika har till uppgift att bevaka detta för styrelsens räkning.
- Praktikantkommitteen ska kalla till möte inom en snar framtid. Annelie tar hand om detta.
- Organisationsgruppen ska ha ett möte i april för att samla tankarna inom 4H, FSU samt JUF.
- Förbundsstyrelsen jobbar med att komplettera äldre listor över aktuella styrelsemedlemmar i avdelningarna/distrikten och/eller tävlingsarrangörer.
- Elisabet ska tillsammans med Johanna ha tillgång till inloggningen för förbundets hemsida.
- Britta sätter ihop en lathund inför årsmöten i distrikten som läggs ut på hemsidan. Den ska innehålla bland annat punkter som ska rapporteras/belutas på ett årsmöte samt en rapportdel med förtroendevalda till förbundet.
- Regler för tegplöjare diskuterades. Styrelsen diskuterade även en ny klass för veterantraktorplöjare. Kjell kontaktar Christer i ärendet.
- Mötet diskuterade runt informationen från "Släktgårdskommittén". Bland annat att få in materialet i databaser.
- Ekonomin diskuterades och analyserades.
- Det börjar falla på plats med 2016 års SM-tävlingar i plöjning.
- Johanna redovisade för styrelsen om deltagandet på Milamässa i Malmö. Många bra kontakter knöts
- bland allt det andra.
- Stämman för JUF kommer att hållas 2 – 3 juli i Katrineholm. Det sker i samband med Julitadagen.
- Mötet diskuterade en "App" till telefon som används i samband med tävlingsarrangemang.
- Nästa möte: 11 maj klockan 18.30 via telefon.

Vid detta protokoll: Börje Andersson